
 
  

                    Protokoll från styrelsesammanträdet den 1 juni 2021 
                      Mötet var digitalt och fördes över Zoom                  

  

 

                                                  

                                                  Närvarande: Maria Jansson, Staffan Dackman, Stephan Jansson, 

                                              Reino Irvebrant, Agneta Södersten, Ulla Chronvall,  och Ewa Fogelfors 

                                              Anmält förhinder: Gunilla Beckholmen, Lena Haraldsson och 

                                                  Gunilla Landmark, 
                                                                                                     

 

  

 

§ 1 Mötets öppnande 

 

Maria Jansson, ordförande, hälsade välkommen och förklarade mötet 

öppnat.  

 

§ 2 Dagordning Dagordningen godkändes sedan ny punkt, § 10, skapats för övriga 

frågor.  

 

§ 3 Föregående  

      protokoll                 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

  

§ 4 Skrivelser 

 

Anmäldes Hembygden nr 1, Vävan nr 1, Dalaringen nr 1 och 2 samt 

Hälsingelåten nr 2. Vidare anmäldes E-brev från Stockholms distrikt 

med uppmaning till medlemmarna att definiera önskemål om kurser. 

Marie Nilsson, Fyrisgillet, informerar om möjligheten att anmäla 

deltagande i Kulturernas Karneval 2021. Eftersom ingen verksamhet 

pågår i föreningarna ansåg styrelsen att förberedelsetiden var för kort. 

 

§ 5 Rapporter 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

§ 6 Digitala distrikts- 

      träffar 

 

 

A. Ekonomi  

Kassören Ulla Chronvall rapporterade betalning av hyra och 

inbetalning av medlemsavgifter från Riks. Dock – kunde Ulla, som 

även är kassör i Märsta fdg, konstatera att utbetalningen till Riks 

avseende Märsta fdg var lägre än inrapporterade medlemmar. Styrelsen 

uppdrog åt Ulla att uppmärksamma alla ordföranden och kassörer i 

distriktet, på om skillnad föreligger mellan faktura och inrapporterade 

medlemmar och om så är fallet  - kontakta riks 

B. Sektionen  

Gunilla Landmark rapporterar att mer info om dansledarutbildningen 

finns i info-bladet. 

C. Ordförandekonferens 

Digital ordförandekonferens ägde rum den 23 maj. Deltagare från hela 

landet indelades slumpvis i olika grupper för fri diskussion, som 

mycket kom att handla om återstartsidéer och att när den väl sker - det 

sker med buller och bång. 

 

Eftersom flera lättnader i restriktionerna införts just denna dag, beslöt 

en enad styrelse att i stället träffas fysiskt, dvs som vanligt. 

 



 
§ 7 Midsommar - film 

 

 

 

 

§ 8 Höstupptakt 

 

 

§ 9 Rikstämma      

      

 

 

§ 10 Övrigt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

§ 11 Nästa möte 

 

 

§ 12 Avslut 

 

Vid den digitala träffen den 20 april framkom förslaget att be 

föreningarna göra film om midsommar. Sju föreningar har skickat in 

filmer till distriktet och även till Riks. Per Järtby i Märsta klipper ihop 

till en film, som är tänkt att visas på Youtube och Facebook. 

 

Vi siktar på Höstupptakt live och bokar Tensta bygdegård kl. 18,30 

den 30/9 

 

Digital riksstämma äger rum den 25-26 september. Maria och Stephan 

Jansson samt Staffan Dackman har vanan inne sedan förra året och 

representerar gärna distriktet även i år. 

 

Förslag från Valberedningskommittén 

Årsmötet beslöt tillsätta en valberedningskommitté med uppgift att 

utarbeta förslag till nytt schema för hur distriktets valberedning skall 

utses. Nytt förslag föreligger och kan diskuteras på höstupptakten och 

sedan fastställas på nästa årsmöte 2022. 

När förening upplöses 

Bålsta fdg avser lägga ned sin verksamhet. Enligt distriktets stadgar 

skall alla medlemmar tillskrivas och erbjudas plats i angränsande 

föreningar. Maria Jansson åtog sig, att under hösten, skicka Staffan 

Dackmans förslag till brev till alla medlemmar i Bålsta fdg samt till 

angränsande föreningar. 

 

Nästa möte äger rum den 3 augusti kl, 18.00. Förhoppningsvis på 

Ringhem. 

 

Ordförande Maria Jansson tackade för uppmärksamheten och 

avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet  

 

 

 

 

Ewa Fogelfors 

 

 

    

   

 

 

 

 

            

              Maria Jansson 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 


